
Referat FAU-møte tirsdag 14. april 18.00-20.00 på Zoom 
Meget godt oppmøte på Zoom etter litt teknisk mikkmakk:  

Tove Elin Savland, Leo Kant, Elisabeth Kleppe, Olga Haugene, Kurt Sakseid, Christian Folkestad, Beate 

Naustdal, Eirik Mork, Anna Nesje, Yngve Stiansen, Olof Nilsson og Kjersti Solbu (ref). 

 

1. Valg av referent  

Kjersti refererer 

 

2. Informasjon fra rektor: 

Digital skole – erfaringer, ris/ros, oppfølging av sårbare barn og barn med foreldre i 

samfunnskritiske funksjoner etc. 

Fra rektor: Generelt synes lærerne det går greit med hjemmeundervisninga. Det har vært viktig å nå 

alle elevene. Stort sett møter alle til Meet. De som har hatt utfordringer har skolen tatt kontakt med 

og gjort tilpassede avtaler. Skolen er imponert over elevenes evne til å tilpasse seg og foreldrenes 

samarbeidsvilje! 

Skolen har vært svært opptatt av å ivareta sårbare barn i denne situasjonen.  

Lærerne sier det kan være vanskelig å tilrettelegge. Noen elever rapporterer at de får for mye å 

gjøre, andre for lite. Lærerne har justert seg noe etter tilbakemeldinger fra foreldre. Samtidig gjør de 

digitale verktøyene det mulig å tilrettelegge mer i noen situasjoner. Det er altså både og! 

Læringskurven har vært bratt for alle, men kanskje mest på de laveste trinnene. 6. og 7. trinn var 

allerede kjent med en del av læringsverktøyene på Chromebook. Det kom godt med. 

Hjemmesituasjonen til lærerne varierer også. Noen er alene med barn samtidig som de skal drive 

undervisning. Andre har bedre tid. I tillegg har lærerne ulik kompetanse når det gjelder digitale 

verktøy. Lærerne hjelper hverandre og teamene har hatt mange møter med avdelingslederne sine 

for å løse små og store utfordringer.  

 

Fra FAU:  

FAU er svært imponert over lærernes innsats. Mange i FAU tok ordet for å skryte av lærerne på sitt 

trinn. Foreldrene opplever at de får mer innsikt i elevenes læring og skolens arbeid. Samtidig er det 

noen utfordringer: 

-     7. trinn har blant annet jobbet med  multiplikasjon og divisjon av store tall denne våren, en 

viktig grunnkompetanse. I og med at metodene ofte er annerledes enn dem foreldrene selv 

lærte da de gikk på skolen, etterlyses det en oversikt med lenker til gjeldende metoder. 

Elisabeth spør om ungdomsskolene får informasjon om undervisninga for 7. trinn som har 

foregått i hjemmeskolen denne våren, sånn at lærerne der kan være forberedt på å tette 

eventuelle hull til høsten. 

- FAU er imponert over alle kreative og praktiske oppgaver elevene får. Hjemmeskole kan i 

best fall føre til god læring. Det er viktig at fag som kroppsøving, kunst og håndverk og mat 



og helse ivaretas, samtidig er dette oppgaver som krever mye hjelp fra foreldrene. Viktig at 

det ikke blir for mange slike store praktiske oppgaver etter hverandre (som krever filming 

etc.) og når slike oppgaver gis, bør fristen være på kvelden, sånn at man kan ta 

ettermiddagen til hjelp. Det bør også være mulig for foreldre å tilpasse til egen 

hjemmesituasjon her. I stedet for å dokumentere arbeid med film går det an å skrive en linje 

om at oppgaven er gjennomført.  

- Fleksible/seine frister er også en fordel for de små trinnene, der foreldrene kanskje må bruke 

kveld/ettermiddag til å følge opp lesing/skriving. 

- Noen barn får mye hjelp hjemme, andre får lite av ulike årsaker. Det kan ødelegge litt for 

mestringsfølelsen for de barna som må klare alt selv. Kan være lurt å ta hensyn til det når 

elevarbeid deles på plattformene? 

- Viktig at det støttes opp om felles friminutt mellom 11-12 sånn at søsken kan gå ut og ha fri 

sammen. 

 

Åpning av skolen for 1. -4.trinn 27. april  

Veileder for skolene ang. smittevern kommer først 21. april (veileder for barnehagene kommer 15. 

april). Rektor skal ha møte med områdeleder i kommunen denne uken. Skolen har likevel begynt 

arbeidet og planlegger med utgangspunkt i ulike mulige scenarioer. Lærerne gleder seg til å se 

elevene igjen. Skolen har ikke mottatt mange bekymringer fra foreldre. 

Rektor vil legge ut jevnlig informasjon på nettsida til skolen. FAU bidrar med å dele infoen på 

Facebooksida «Foreldregruppe Varden skole 1-7». 

Skolen vet ikke mye ennå, men det kommer trolig til å bli mye uteskole og de vil ta store deler av 

skolebygget i bruk for 1.-4- trinn. Dersom det blir aktuelt med saksing (at elevne begynner på ulike 

tidspunkt) ber FAU om at det tas hensyn til geografi og gågrupper, sånn at de som kommer fra 

samme område på samme trinn kan begynne samtidig. Dette vil også være gunstig med tanke på 

smittevern da unger som bor i nærheten av hverandre ofte også har kontakt på fritida. Rektor kan 

ikke love noe, men noterer ønsket. 

 

Skolen vil tilby hjemmeskoleopplegg for elever som er syke eller i risikogruppa eller som har 

forelde/søsken i risikogruppa. Det kan ikke garanteres at kontaktlæreren får ansvar for denne 

hjemmeundervisninga. Rektor håper på tydeligere føringer for hva som defineres som risikogruppe. 

FAU spurte rektor hva som vil skje med foreldre som velger å holde barna hjemme uten å være i 
risikogruppa. Rektor skal undersøke med sin områdeleder. Vi kan ikke ta for gitt at disse vil få 
hjemmeskoletilbud fra skolen, trolig må foreldrene ta ansvar for opplæringa selv. Se ellers bt: 
https://www.bt.no/nyheter/lokalt/i/b5vJnB/maa-du-betale-for-barnehage-og-sfo-selv-om-du-ikke-
bruker-plassen?fbclid=IwAR2Z4Sa0yPE5uoBFWJFbLADzNfcejJrwNYCn6wvt_TlgO0GwMf4FjJsUGDM 
 

Leirskole for 6. trinn 

Det ble meldt inn et ønske om å arrangere en alternativ leirskole for 6. trinn. Kan FAU støtte dette? 

Kan neste års 6. trinn flytte sin leirskole til 7.? FAU må se an økonomisk situasjon, men er positive. 

Rektor lover ingenting, men er innstilt på å prøve å få til noe. 

Brukerundersøkelsen 

https://www.bt.no/nyheter/lokalt/i/b5vJnB/maa-du-betale-for-barnehage-og-sfo-selv-om-du-ikke-bruker-plassen?fbclid=IwAR2Z4Sa0yPE5uoBFWJFbLADzNfcejJrwNYCn6wvt_TlgO0GwMf4FjJsUGDM
https://www.bt.no/nyheter/lokalt/i/b5vJnB/maa-du-betale-for-barnehage-og-sfo-selv-om-du-ikke-bruker-plassen?fbclid=IwAR2Z4Sa0yPE5uoBFWJFbLADzNfcejJrwNYCn6wvt_TlgO0GwMf4FjJsUGDM


Er avlyst 

 

Skolefotograf: Avtaler med Lima og avbestilling Ariel  

Alt OK. Avtale gjort for høsten. 

Infoskriv til førsteklasseforeldre  

Beate har laget en fin skisse. Rektor tilpasser og bruker denne til høstens førsteklassinger, så gjør vi 

småjusteringer ved behov neste år. 

Satus discokula! 

Det jobbes med saken. Målet er å få den på plass til 7.klasseavslutning (som alternativt arrangeres i 

august). ALT KOMMER TIL Å BLI BRA! 

 

FAUs ønskeliste til skolen ang. kommunikasjon (se referat fra mars).  

FAU erfarer at vi har fått mer informasjon om skolen og hvordan det arbeides med ulike tema i 

hjemmeskolen. Dette kan vi dra nytte av også når verden blir normal igjen. 

- For å kunne hjelpe ungene med hjemmearbeidet, trenger vi også litt info om metoder som 

blir brukt (for eksempel for utregning i mattematikk eller lese/skrivestrategier). Kanskje kan 

det lages en liten intro til hvert trinn med viktige metoder og tema for dette året?  

- Foreldene vil gjerne ha med lenker til youtube-snutter etc med fagstoff sammen med 

leksene. 

- Det er ønskelig at ukeplanene har noenlunde samme mal på de ulike trinnene 

- FAU fortsettter denne diskusjonen...  

Barn i det digitale livet    

FAU ser ikke poenget med å legge detaljerte planer for foreldremøter til høsten nå. Vi ser an 

situasjonen, men stiller gjerne med Redd Barnas diskusjonskort og/eller dialogduk på foreldremøter. 

Konkret planlegging utsettes.  

Gitarkurs – status  

Kursene går sin gang digitalt. Ikke alle møter opp. Musikkskolen oppfordres til å sende ut 

påminninger.  

17. mai – status 

Komiteen skal ha digitalt møte neste uke. Barnetogene er nå avlyst i Trondheim, Oslo og Stavanger. 

Vi diskuterte alternative markeringer: kan folk stille seg opp utenfor husene sine på bestemte 

tidspunkt, mens en kjører rundt og filmer/dokumenterer? Loddsalg? Lang, lang rekke med lang, lang 

avstand? 

Koret og økonomi 

Det ble vedtatt at vi ikke betaler kontingent for resten av semesteret. Foreldrebetalinga dekker de 

månedene det har vært kor. Vi ønsker heller å bruke de avsatte pengene til kor neste høst. Så får vi 

se hva vi gjør når midlene til «sangens fremme» er brukt opp. 



 

 

 

 

 
  
 


